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rent en l’àmbit turístic i posar en
valor la vall del Madriu.

Vull veure si s’acaba fent perquè
el nombre d’habitacions que hau-
rien de sortir no el veig per enlloc
o si no s’han de vendre a un preu
estratosfèric. 

El primer que cal és posar més pi-
sos al mercat de lloguer, els 6.000
que diuen que estan tancats, i
creiem que aquesta seria una me-
sura fàcil de fer.

Sí. És un tema que s’ha de resol-
dre i no podem demorar-lo més i
defugir de la responsabilitat que
ens pertoca a tots.

El que no cal és tenir pressa. El
termini per tancar l’acord amb la
presidència d’Espanya és una
irresponsabilitat. 

Hi estic completament en contra.
De moment no hi ha dificultats
del sistema i cal ser prudent i no
crear alarma.

Crec que anirà molt ajustat i qui
guanyi no ho farà amb solvència,
sinó que serà per un marge molt
ajustat.

És l’exemple d’on no s’hauria ha-
ver arribat. Entenc l’ànim de lu-
cre, però hi ha d’haver uns límits.
És el màxim exponent de la situa-
ció en la qual estem pel que fa a
habitatge. 

No funciona per diversos factors i
ha estat l’eterna oblidada dels di-
ferents comuns. Penso, i és una
constatació, que en diferents co-
muns no s’ha apostat per la part
alta.

Vivand és un gran encert. Del que
ens hem queixat és que moltes al-
tres zones han estat oblidades. Vi-
vand està molt bé, però hi ha
d’haver vida més enllà.

Potser fa quatre anys la situació
ens era més favorable i ara Andor-
ra la Vella marca una mica la pau-
ta. Cal que creguem que som refe-
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“Vivand està molt bé, però també 
hi ha d’haver vida més enllà”
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ELECCIONS GENERALS ESCALDES-ENGORDANY

La campanya electoral serà una
lluita de David contra Goliat per-
què Demòcrates té recursos que
no tenim nosaltres, però sortim a
guanyar.

És un tema que estarà en campa -
nya perquè preocupa els escal-
dencs, que estan enfadats i se sen-
ten enganyats. El projecte no té
res a veure amb el que es va dir
en un inici, quan van explicar que
hi hauria més espais verds. 

És cert, i el que ens agradaria és
que la part alta es potenciés com
una entrada a la vall del Madriu,
senyalitzant els camins i fent pot-
ser un centre d’interpretació.

Hem d’acompanyar el comerç
perquè s’adapti als nous temps. La
reconversió ha estat bastant dura
i hem d’ajudar-lo. També cal po-
tenciar el comerç de barri.

No, però hem vist que el comerç
ha anat més cap a la part baixa de
l’avinguda Carlemany. La restau-
ració, però, està molt activa.

La informació que tenim de l’hotel
és bastant fragmentària. Quan la

gent pensa en Escaldes ho fa en
Caldea i aquest és un atractiu que
no podem perdre, però també
som més coses.

Crec que cal ser proactiu per treu-
re al mercat els 6.000 pisos buits
que hi ha al país a través, per
exemple, de fer públic el cadastre.

Crec que ho serà, ja ho va dir la
síndica el Dia de la Constitució, i
ho hem de fer amb seny i reflexió.

Volem anar a la despenalització
en un primer moment.

No sabem on ens porta el Govern,
per això costa pronunciar-se. Pri-
mer hem d’avançar els deures a
casa, per exemple pel que fa a la
inversió especulativa. 

Depèn del tipus de feina i dels
anys cotitzats. No és igual una fei-
na física que la d’un treballador li-
beral com puc ser jo mateix.
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enfadats i se
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